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Z á p i s n i c a    č.  11 
napísaná na mimoriadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 4. 11. 2010 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

 

Prítomní:    11 poslanci podľa prezenčnej listiny 

                         

Neprítomní: Anton Červeňanský a Mgr. Silvester Boškovič – ospravedlnení 

 

Prizvaní:    vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Schválenie daru od firmy Bodet  Horst mattress ticking Verwaltungs, s.r.o. vo výške 

100 tis. € na účel uskutočnenia investičných akcií v meste Vrbové 

3. Návrh na uznesenie 

4. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné mimoriadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta 

PaedDr. Ivan Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského 

zastupiteľstva začalo za prítomnosti 11 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné.  

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Ing. Ján Jánoška, členovia – 

Ing. Marián Keller a Pavol Halama. 

prítomných: 11 

za: 10                                                  proti: 0                                     zdržal sa: 1 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Daniela Dalošová 

a Ing. Jaroslav Tomčík. 

prítomných: 11                                                                                                                       

za: 11                              proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 11 

za: 11                                                              proti: 0                                                      zdržal sa: 0 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: PaedDr. Ivan Borovský, JUDr. Mária 

Gajňáková a PaedDr. Patrik Kýška. 

prítomných: 11 

za: 10                                                 proti: 1                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom bol predložený k schváleniu program dnešného mimoriadneho zasadnutia uvedený na 

pozvánke. 

prítomných: 11 

za: 9                        proti: 1                                     zdržal sa: 1 
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2. Schválenie daru od firmy Bodet  Horst mattress ticking Verwaltungs, s.r.o.  
 

 Primátor informoval poslancov o tom, že pred týždňom podpísal s firmou Bodet  Horst 

darovaciu zmluvu na sumu 100 tis. €. Tejto firme bol schválený projekt z MH SR na 400 mil. €. 

Tých 100 tis. € venuje táto firma mestu na investovanie – navrhli kam konkrétne tieto peniaze 

pôjdu:  

– na vybudovanie novej fontány v zrekonštruovanom parku, nakoľko fontána sa nedá financovať 

z Eurofondov, s tým, že fontána bude označená s jasným názvom darcu: Bodet  Horst mattress 

ticking Verwaltungs, s.r.o. (cca 40 000 €) 

– na novú fasádu budovy vo vlastníctve mesta vedľa kúrie Beňovského, od hlavnej ulice na Nám. 

slobody s. č. 497 (súčasné obchody: Textil – Odevy  a  Farby – Laky – Drogéria) (cca 10 000 €) 

– na zrealizovanie cesty na cintoríne od zadnej brány (od Šteruskej ulice) po Dom smútku 

(cca 38 000 €) 

– na zrealizovanie nového vchodu do budovy MsÚ s označením darcu (cca 6 000 €). 

A ak budú stačiť peniaze na vyše uvedené akcie, navrhol primátor ešte zrealizovanie parku na 

Štefánikovej ul. pri autobusovej zastávke a časti Bočnej ulice (cca 6 000 €). 

Keďže niektoré akcie sú v hodnote viac ako 200 tis. Sk, zvolal primátor mimoriadne zasadnutie 

MsZ, aby mohli byť schválené. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – nejedná sa o projekt, ale na základe uznesenia vlády SR, ktorá súhlasí s investičnou 

pomocou formou dotácie. Materiály mohli dostať poslanci spolu s pozvánkou aj s návrhom na 

uznesenie. Treba zmenu v rozpočte a k rozpočtu sa nevyjadrila ani hl. kontrolórka. 

Dr. Borovský – tie peniaze budú až na budúci rok, len som chcel terajšie MsZ požiadať, aby sa 

k tomu vyjadrilo. 

Ing. Tomčík – ak budú na budúci rok, prečo to máme my schvaľovať? Možno tam bude treba 

výberové konanie. Zobrať to na vedomie, že sú peniaze prijaté. 

Dr. Borovský – ak boli za tohto funkčného obdobia peniaze prijaté, môžeme my schváliť a vybrať 

firmu a vykonať niečo v tomto roku. 

Ing. Jánoška – je tu zákon o rozpočtových pravidlách. Táto zmena nie je v tohtoročnom rozpočte. 

A ak to má byť v roku 2011, tak prečo toto MsZ má to tom rozhodovať? 

Ing. Dalošová – prebehla už nejaká výberová súťaž na realizáciu tej fontány? A čo tam bude – 

ľudia sú zvedaví. 

Dr. Borovský – to všetko bude urobené. Ja predstavu nemám, budú oslovení ľudia, ale musí to ísť 

s dobou. 

Ing. Jánoška – nehovoríš pravdu. A mala by o tom vedieť minimálne ekonomická a stavebná 

komisia, aj MsZ. 

Ing. Tomčík – príprava výberového konania, výberové konanie ... Za tri týždne sú voľby, nič 

nevieme o cenách. Čo to má znamenať, teraz pred skončením volebného obdobia? 

Ing. Duračka – pokiaľ sa jednalo o investície, a aj maličkosti, išlo to cez komisie. A je nejaký plán. 

Ale pokiaľ Bodet  Horst dá na nejaký účel, je zbytočné tu sedieť. Treba to na ten účel prijať. 

Máme rozhodnúť o tom, čo sa bude realizovať až niekedy a nevieme kedy. 

Ing. Keller – vieme, čo sa má robiť, ale nevieme ako to bude vyzerať – niektoré sú nadhodnotené, 

napr. cintorín. 

Dr. Borovský – sú to odhady. 

Ing. Nižnanský – je to pekná situácia, prejavili sa pekným gestom, záleží im na vzhľade mesta. 

Netreba to „šiť horúcou ihlou“. Treba vyšpecifikovať problémy cez komisiu výstavby. Možno by 

tu mali byť prítomní aj darcovia. 

Dr. Borovský – nemali záujem prísť. 

Ing. Kramárik – navrhujem prijať uznesenie, že to berieme na vedomie. 

Dr. Borovský – za tie dva mesiace sme mohli niečo urobiť, lebo niektoré tie akcie sú nad 

200 tis. Sk a je tam potrebný súhlas MsZ. Nebude sa môcť rozbehnúť výberové konanie. 
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Ing. Jánoška – je to účelovo viazaný dar na 100 tis. €, výberové konanie bude jedno na všetky 

akcie. 

Dr. Borovský – výberové konanie bude musieť byť na každú akciu zvlášť. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 68/XI/2010. 

 

3. Návrh na uznesenie 
 

Uznesenie č. 68/XI/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie –  

prijatie finančného daru od darcu firmy Bodet  Horst mattress ticking Verwaltungs, s.r.o. Vrbové 

vo výške 100 000 € na účel uskutočnenia investičných akcií vo Vrbovom v zmysle Darovacej 

zmluvy č. IZ 29/10/54/10 podpísanej vo Vrbovom dňa 18. 10. 2010. 

 

4. Záver 
 

 Program, ktorý bol uvedený  na pozvánke poslanci prerokovali, prijali k nemu uznesenie. 

Preto primátor ukončil zasadnutie, bolo 17.15 hod. 

 

Vo Vrbovom, 8. novembra 2010  

 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                     PaedDr. Ivan Borovský 

      prednosta MsÚ                      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                          v.r. 

  

               

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Daniela Dalošová, v.r.      ................................................. 

 

2.   Ing. Jaroslav Tomčík, v.r.         ................................................. 


